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SVĚT: Bill Gates v rozhovoru před kamerou přiznal, že celá covidhysterie byl nakonec omyl
a šlo o trochu horší chřipkové onemocnění. Vyhozené stovky miliard různých měn po celém
světě, potácející se ekonomiky, devastace mezilidských vztahů a násilná represe ze strany
státních orgánů vůči antivaxerům, zanedbané vzdělávání, pozastávka kulturních a
sportovních akcí a následky nevhodné vakcinace, to vše byl pouze omyl elit ovládajících
svět? 

  Lidé odmítající očkování byli pod obrovským tlakem, občas je někdo vyhodil z práce, případně se
dostali do fyzického konfliktu či před soud. Skončilo mnoho nadějných sportovců, Novak Djokovič a
pár dalších tisíců sportovců nesměli na některé turnaje či jiné akce, dokonce měli zakázáno trénovat
a  vstupovat na stadion (např. ragbisté ve Francii). Nepustili Vás do restaurací, do divadel na ochozy
sportovních svatostánků, nutili Vás nosit roušky a nás neposlušné měli téměř na mušce. Dva roky
teroru, nesmyslného umírání na ventilátorech, mediálních lží a manipulací s počty zesnulých,
psychický tlak, kterému podlehlo mnoho lidí, kteří by tu chřipku při správné léčbě přežili. Utajené
účinné léky. Po covidu zůstala spoušť.

Mezilidské vztahy jsou na bodu nula, lidé se báli jeden druhého a slepit rozbité rodiny se už nikdy
nemusí podařit. Elity si vyzkoušely, kam až mohou zajít, přičemž hranice možného byla posunuta o
neskutečnou vzdálenost. Státní pokladny, z nichž nejvíce ta česká, zejí prázdnotou. Skončily tisíce
dosud zdravých firem, rozložená ekonomika některých států degradovala mnoho předešlých let
rozvoje. Naopak Čína se nadechnula k obrovskému vzestupu a likviduje Evropu ve velkém. Big
Pharma úplně změnila své chování a přestala lidi léčit. Nechce nadále vyvíjet nová antibiotika
schopná bojovat se zákeřnými záněty, místo nich vsadila mRNA vakcíny a léky předurčené ke
změnám v DNA, začala si vyrábět klienty v podobě nonstop nemocných. O nebezpečnosti této
,,disciplíny“ se vedou zásadní spory a mezitím třeba u nás chybí základní léčiva. Dalo by se
pokračovat dále, dopady covidu byly drastické v mnoha směrech, přičemž ty zásadní jsme
vyjmenovali.

Bill Gates, hlavní tvář covidohysterie, to nazval jako pouhý omyl. Ptáme se tedy, kdo je za to malé
spletení se zodpovědný? Kdo bude nahrazovat dopady nevratných změn a účtovat za obrovské
škody? A jaké budou další omyly? Už nyní víme, že důvody k spuštění Green Dealu jsou také
postavené na lži, tentokrát o účinnosti a škodlivosti CO2. A stejně tak víme, že následné ztráty
společnosti budou zase obrovské. Některé z dopadů nesmyslné snahy zachránit planetu před
neexistujícím nebezpečím jsou patrné už nyní, a to jsme teprve na pomyslném začátku. Kdo vysvětli
zástupcům  ,,Poslední generace“, že jejich idiotské protesty jsou důsledkem dalšího omylu? Stejně
tak drastické ceny a nedostatek energií způsobené zavíráním několika druhů elektráren údajně
přispívajících vymyšlenému oteplování planety? Není pokus zastavit ho pouze nepochopením
existence pravidelných cyklů, při kterých se prostě mění podnebí a výchylky průměrných teplot
kolísají meziročně i o jeden až dva °C? Kolik nás tento další pouhý omyl bude stát?

Samozvané elity se opět po roce sešly v Davosu a na zasedání nikým nevoleného WEF dále rozvíjely
své myšlenky a plány na ovládnutí světa. Napomáhat jim v tom má plno dalších ,,jen omylů“
puštěných mezi lidi celého světa. Covid byl test, čeká záhadný virus X, který by údajně měl na
planetu dorazit…odkud asi? V které laboratoři vzniká, když ty na Ukrajině Rusové naštěstí srovnali
se zemí? Bude to zase jen horší chřipka, nebo bude vypuštěn skutečný zabiják mající za úkol snížit
velikost populace na planetě? Právě o to v svou nadřazenost věřícím majitelům většiny všeho na
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Zemi jde. Nepotřebují nehodný plebs, k zajištění vlastního pohodlí jim ho stačí desetina. Nezajímá je,
že se na celou zeměkouli vejde i desetinásobek současného počtu lidí. Představují si, jak by se jim
žilo na poloprázdném místě v našem vesmíru.

Covid nebyl omyl, bylo to zvěrstvo vytvořené ke zkoušce na lidech. A to po všech stránkách.
Otestovali možnosti zdravotnictví, ekonomiky, mediální síly, psychologického nátlaku a odolnosti
buřičů. Gates jako vždy lže. Lidé jemu podobní si pouze připravili odraziště k daleko větším
,,omylům“. Zjistili, že pro ně není složité svázat občany do patnáctiminutových měst, dát jim digitální
identitu, maximalizovat kontrolu a zajistit poslušnost, politicky je zmasakrovat a vytvořit právní
prostředí likvidující jakýkoliv odpor. Posadit letadla na zem, snížit všeobecnou mobilitu a vydělat
obrovské množství peněz. Covid ukázal svým tvůrcům neskutečné možnosti.

Přesto byste si měla jeho slova zapamatovat. Byl to podvod, ne omyl. Sice záměrný, tedy spíše lež a
nepravda. Stejně jako ve většině ostatních případů a důvodů, kvůli kterým se nyní snaží změnit svět.
Ti, co v covid nevěřili, se staví většinou i proti oteplování planety a klimatohysterii, nevěří v uhlíkové
stopy, digitální identity, bankovní karty, nepřesedlávají na naprosto nepraktické elektromobily,
dokonce nebudují na střechách svých domů nebezpečné solární elektrárny a vrtule jako ideální
nástroj vnímají u vrtulníků. Jediné, čeho se obávají, jsou dopady dalších omylů. Zkuste jim více
naslouchat. Sice jsou to buřiči a dezoláti, na druhou stranu jim zůstal selský rozum. Nebo radši
věříte těm, kteří se jenom tak trochu občas mýlí, jen mají navíc prachy a vliv?
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